Pricerite 實惠 x Momax 保養延長計劃

條款及細則

- 產品基本保養由 12 個月延長至 24 個月。
- 延長保養期內,客戶可以到 Momax 的客戶服務中心進行產品檢查,亦可到全線 Pricerite 分 店更換全新產品。
- 在保養期內,將根據情況1² ² 與客戶更換同款全新產品。
- 如需更換之型號已停產或缺貨,客戶可按原購金額更換其他 Momax 產品3。
- 此計劃由首次購買產品之發票日起為"生效日期"。
- 如對條款及細則有任何異議,實惠保留一切最終決定權。

任何 MOMAX 家庭電器及其建議零售價超過港幣 1,000。

以產品之建議零售價的 2.5% 作為延長 12 個月的保養費用。

例如: MOMAX Ultra-Air Plus IoT 智能紫外光空氣淨化冷暖風機 (AP7S)

建議零售價 \$2,680 X 2.5% = \$67

註:

- 1. 有關產品的保養服務將於下列情況下不適用:
 - i. 因顧客不適當或不正常使用,濫用及疏忽而導致之損毀或故障;或
 - ii. 因非製造商能力控制之情況,包括但不限於火災,水災或不正常電壓等而導致之損毀或故障; 或
 - iii. 產品曾經被非指定維修中心人士改裝,更改,改換或修理。
- 2. 保養服務只適用於因設計缺陷,手工或物料未能達至製造商之要求之產品,客戶必須依據本條款及細則,並提供下列全部事項,方可更換產品:
 - i. 本產品及其完整之配件
 - ii. Pricerite 實惠有效之正本發票
- 3. 如更換其他 MOMAX 產品·不限數量·但產品合共之折後價格不可低於原產品之發票金額;如有差價·客戶 須要補回差額。

指定服務中心及地址:

MOMAX 服務中心:

香港九龍荔枝角長義街 10 號昌隆工業大廈 4 樓 A 室

熱線電話: (852) 2402 3186

辦公時間: 星期一至星期五 上午 9:00 - 下午 6:00;

星期六、星期日及公眾假期休息。

Pricerite 實惠全線門市地址:

請參關 Pricerite 實惠網頁: www.pricerite.com.hk

Pricerite x Momax 12 months Extended Warranty Program

Terms and Conditions

- Extend the original basic warranty from 12 months to 24 months.
- During the Extended Warranty period, customer can either come to Momax's Customer Service Center for product examination or exchange brand-new product(s) via all shops of Pricerite.
- Brand-new product will be replaced/exchanged with the customer according to-the circumstances^{1^2} under the warranty period.
- Discontinued or out of stock product will be exchanged with other Momax item(s) equivalent to the original purchase amount³.
- This program is effective as of the date of the initial purchase invoice ("Effective Date").
- If any objections to the terms and conditions, Pricerite reserves the right of final decision.

Target product range: Home Appliance, Suggested Retail Price over HK\$1,000

Package Offer: 2.5% of product's Suggested Retail Price as the Extended 12 months Warranty Fee

e.g. Momax Ultra-Air Plus IoT UV Hot & Cool purifying fan (AP7S)

Package Offer: Suggested Retail Price \$2,680 x 2.5% = \$67

Note:

- 1. The warranty service is not applicable in the following circumstances:
 - i. Damage or malfunction caused by customer's improper or misuse, abuse and negligence; or
 - ii. Damage or malfunction due to circumstances beyond the control of the manufacturer, including but not limited to fire, flood, or abnormal voltage; or
 - iii. The product has been modified, tempered with altered or repaired in any way by not authorized persons.
- 2. The warranty service is only applicable to products that fail to meet the manufacturer's requirements due to design defects, workmanship or its materials. Customer should follow the terms and conditions and provide all the followings to arranging replacement.
 - i. The product and its full set accessories;
 - ii. Pricerite original invoice.
- 3. No limit to the Momax replacement items but their total value (after discount) cannot be lower than the original invoice amount; customer should pay for any price variance.

Momax Customer Service Centre

Unit A, 4/F Cheung Lung Ind. Bldg, 10 Cheung Yee Street, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong

Hotline: (852) 2402 3186

Opening Hours: Mon to Fri: 9am - 6pm / Sat, Sun & PH: Off

Pricerite Stores:

Please visit Pricerite website: www.pricerite.com.hk